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Sēde sasaukta 2023. gada 21. martā plkst. 14:00 
Sēde sākta 2023. gada 21. martā plkst. 14:00 
Sēde slēgta plkst. 14:49 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Andrejs Radzevičs 
Sēdi protokolē: komitejas sekretāre Santa Ķūse 
Sēdē piedalās 3 komitejas locekļi: 
Andris Jankovskis, Laila Roga, Linards Tiļugs 
 
Sēdē piedalās: 
Deputāts Raimonds Reinis, Administratīvās daļas vadītāja Madara Lagzdiņa, Anita 
Dzintarniece, Rucavas pamatskolas direktore Liena Trumpika, Izglītības pārvaldes 
vadītāja Ginta Kampare. 
 
Sēdē nepiedalās 1 komitejas loceklis: Aivars Priedols 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. 
 
Sēdes darba kārtība: 
 

1. Par pirmsskolas izglītības iestādes “Pīpenīte” vadītājas iecelšanu amatā 

2. Par grozījumu veikšanu Rucavas pamatskolas nolikumā 

3. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības Izglītības iestāžu tehnisko darbinieku 
amatu katalogu papildināšanu un precizēšanu 

 

 

 

 



1.§ 
Par pirmsskolas izglītības iestādes “Pīpenīte” vadītājas iecelšanu amatā 

 
Ziņo Andrejs Radzevičs 
 
Būtība - Dienvidkurzemes novada pašvaldībā 2023.gada 25. janvārī tika 

izsludināts ārējais konkurss uz pirmsskolas izglītības iestādes “Pīpenīte” vadītāja amatu, 
kurā savu pieteikumu iesniedza 3 (trīs) pretendenti. 

Saskaņā ar Dienvidkurzemes novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes 
“Pīpenīte” vadītāja amata pretendentu atlases un izvērtēšanas konkursa komisijas 
lēmumu nolemts iecelt A.Dzintarnieci par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
pirmsskolas izglītības iestādes “Pīpenīte” vadītāju ar 2023. gada 11. aprīli. 

  
Sēdes vadītājs A.Radzevičs lūdz A.Dzintarniecei iepazīstināt ar sevi un 

turpmākajiem PII “Pīpenīte” attīstības plāniem. 
 

A.Dzintarniece informē komitejas locekļus par savu izglītību, darba pieredzi un 
norāda, ka iepazīstoties ar internetā pieejamo PII “Pīpenīte” pašnovērtējuma ziņojumu 
par 2021./2022. m.g. izglītības iestādē nepieciešama pirmkārt, iekļaujošā izglītība, ne 
tikai bērni ar īpašām vajadzībām, bet izglītības iestāde ir vieta, kur tiek pieņemti visi (lieli, 
mazi) gan viņu individuālās īpatnības, gan atšķirības. 

Otrkārt, nodarbības āra vidē, nepieciešama piemērota āra vides izveidošana. 
Treškārt, digitālo prasmju attīstīšana (tsk. arī pedagogiem). 
 

L.Roga novēl lai izdodas realizēt iepriekš minēto iekļaujošo izglītību, tāpat veikt 
bērnu spēju diagnosticēšanu, piesaistot nepieciešamos speciālistus, lai bērniem uzsākot 
mācības skolā, varētu nodrošināt viņiem pielāgotu izglītības programmu. 

 

L.Tiļugs informē, ka bērnu spēju diagnosticēšana agrīni ir ļoti svarīga, un izsakās 
atzinīgi par A.Dzintarnices redzējumu bērniem nodrošināt nodarbības āra vidē. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, 
Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Aivars Priedols - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par pirmsskolas izglītības iestādes 
“Pīpenīte” vadītājas iecelšanu amatā". 

 
 
 
 
 
 
 



2.§ 
Par grozījumu veikšanu Rucavas pamatskolas nolikumā 

Ziņo Liena Trumpika 

Būtība - Sakarā ar 2022. gada 14. februāra Izglītības kvalitātes valsts dienesta 
akreditēto speciālās pamatizglītības programma izglītojamajiem ar garīgās attīstības 
traucējumiem (kods 21015811) licencēšanas ID V-5622, nepieciešams veikt izmaiņas 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2021. gada 12. augusta apstiprinātajā 
Rucavas pamatskolas nolikuma III. daļas 11.punktā, papildinot to ar punktu 11.3 
“speciālās pamatizglītības programma izglītojamajiem ar garīgās attīstības 
traucējumiem (kods 21015811)”, jo skola nodrošina trīs izglītības programmas. 

 L.Trumpika izskaidro, ka grozījumi nolikumā nepieciešami, jo Rucavas pamatskola 
nodrošina šo speciālo pamatizglītības programmu šobrīd jau 2 (diviem) pamatskolas 
audzēkņiem. Tāpat šogad skolai tiks veikta akreditācija un skolas nolikumā būtu 
jānorāda visas licencētās izglītības programmas. 
 

L.Roga uzdod jautājumu vai skola var nodrošināt ar attiecīgo speciālistu, kas šiem 
skolēniem nepieciešams? 

 

L.Trumpika informē, ka skolā ir nepieciešamais speciālists, ar 0,7 darba likmi, kas 
atsevišķos mācību priekšmetos strādā individuāli ar skolēniem. Līdz šim Rucavas 
pamatskolai šo programmu nelicencēja, jo nebija neviena audzēkņam, kam tā būtu 
nepieciešama. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, 
Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Aivars Priedols - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par grozījumu veikšanu Rucavas 
pamatskolas nolikumā". 

 
 

3.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības Izglītības iestāžu tehnisko darbinieku 

amatu katalogu papildināšanu un precizēšanu 

Ziņo Ginta Kampare 

Būtība - Dienvidkurzemes novada pašvaldības Izglītības iestāžu tehnisko 
darbinieku amatu katalogs tehnisku problēmu dēļ ir jāprecizē. Sagatavojot 
lēmumprojektu uz 2022. gada 29. decembra domes sēdi bija jāveic labojumi, jāizņem 
no kataloga pedagoģiskā personāla amati. Darba procesā tika izņemtas arī dažas 



tehnisko darbinieku amata vietas, tāpat pārskatot amata katalogu, konstatētas dažas 
nepilnības.  

Papildus Nīcas PII “Spārīte” lūdz apstiprināt 1 amata vietu “Skolotāja palīgs”. 
Priekules PII “Dzirnaviņas” lūdz apstiprināt papildus 0,5 slodzi remontstrādniekam 
un sētniekam, jo iepriekšējā amatu katalogā šiem amatiem bija noteikta pilna slodze. 

 
Izglītības pārvaldes vadītāja G.Kampare izskaidro nepieciešamos izglītības 

iestāžu tehnisko darbinieku amata kataloga labojumus. 
 

Sēdes vadītājs A.Radzevičs lūdz skaidrot lēmumprojektā minētos amata 
kataloga nosaukumus. 

 

G.Kampare informē, ka šo lēmumu projektu sagatavojusi Personāldaļa un 
precīzi nosaukumus nemācēs izskaidrot. 

 

A.Radzevičs uzdod līdz domes sēdei salabot lēmumprojektu, pretējā gadījumā 
aicinās deputātus atlikt jautājuma izskatīšanu, attiecībā uz Pieaugušo izglītības 
centra amata katalogu, A.Radzevičs norāda, ka to būtu nepieciešams pievienot pie 
pašvaldības darbinieku amatu kataloga, tāpat iesniegtā lēmumprojekta 5. punkts 
jālabo, dome nevar pieņemt atpakaļ ejošus lēmumus, amata kataloga grozījumi var 
stāties spēkā ar 2023. gada 1.aprīli, nevis 2023. gada 1.janvāris. 

 

L.Tiļugs norāda, ka pirms G.Kampares skaidrojuma nav bijuši saprotami 
lēmumprojekta pirmās rindkopas pēdējie divi teikumi, lēmumprojekta tektu būtu 
nepieciešams noformēt saprotamāk un vieglāk uztveramu. 

 

G.Kampare informē, ka sagatavojusi citu lēmumprojektu un nosūtījusi saskaņot 
ar Personāldaļu, bet sēdei iesniegto lēmumprojektu esot sagatavojusi Personāldaļa. 

 

A.Radzevičs norāda, ka sagatavots nekvalitatīvs un nesaprotams 
lēmumprojekts.  

 

L.Roga informē komitejas locekļus, ka sastādot amata sarakstus visi dati tiek 
apkopoti, bet pārsūtot e-pastos vai pievienojot programmās, dati tomēr dažreiz izzūd, 
taču piekrīt, ka atpakaļ ejošus lēmums nevar pieņemt, un norāda, ka līdz šim 
darbiniekiem algas esot maksātas. 

 

L.Tiļugs norāda, ka amatu katalogu nepieciešams sinhronezēt ar programmu 
Visvaris. 

 
A.Radzevičs izsaka priekšlikumu uzdot Audita nodaļai, veikt auditu uz kāda 

pamata maksātas algas, kāpēc ilgu laiku 
neviens nekonstatē neatbilstības?  
 

Komitejas locekļi atbalsta A.Radzeviča priekšlikumu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, 
Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



"nepiedalās" -  1 (Aivars Priedols - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai Finanšu komitejā darba 
kārtības jautājumu "Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības Izglītības iestāžu tehnisko darbinieku 
amatu katalogu papildināšanu un precizēšanu" ar 
labojumiem. 

 
 
 
Izglītības un sporta komitejas priekšsēdētājs Andrejs Radzevičs 
 
Komitejas sekretārs Santa Ķūse 
 


